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   R O M Â N I A 

JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
     CONSILIUL JUDEŢEAN 
      Nr. 6318 din 25.09.2012 

         IC 6 
 
 

PROCES – VERBAL 
 

Încheiat astăzi 29 august 2012 în şedinţa ordinară a  
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-

Năsăud  nr. 191 din 23 august 2012, consilierii judeţeni au fost convocaţi la 
şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 29 august 2012 
în scris, prin invitaţie, telefonic şi prin mass-media. 

Din partea aparatului de specialitate participă: Mica Oprea – director 
executiv, Hasnăş Veronica – şef serviciu; Tiniş Viorel – director economic, Răscol 
Maria – consilier asistent, Jurje Ana - consilier superior, Vereş Paul – consilier.   

În calitate de invitaţi participã şi reprezentanţi ai mass-media. 
 

* 
Secretarul judeţului Bistriţa-Năsăud, domnul  Iosif Redl, anunţă prezenţa 

celor 26 de consilieri judeţeni şi a domnului preşedinte Emil Radu Moldovan. 
 

* 
 

Lipsesc urmãtorii consilieri:Coman Samuel Leon, Curteanu Eugen-Dicones, 
Pană Adriana Doina şi Runcan Anton Claudiu . 

 
* 
 

Domnul preşedinte Emil Radu Moldovan adresează salutări tuturor 
participanţilor şi declară deschisă şedinţa Consiliului Judeţean. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Bună ziua stimaţi colegi, am rugămintea să-i chemaţi şi pe ceilalţi colegi în 

sală. Sărut mâinile, bună ziua, mă bucur să vă revăd. Aşa cum am discutat în 
ultima noastră întâlnire, i-am rugat pe colegii din executiv să incerce să 
modernizeze sala de consiliu judeţean, să trecem şi noi la un sistem de vot mai 
performant. Suntem în momentul de faţă în măsură să vă prezentăm acest sistem 
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de vot şi o să vă rog ca înainte de a intra în ordinea de zi şi a discuţiilor noastre să 
facem o simulare a modului în care funcţionează sistemul electronic de vot, pentru 
ca fiecare dintre noi să ne familiarizăm cu acest sistem de vot, pentru că vom avea 
de lucrat cu el. Paul faci tu o prezentare consilierilor judeţeni? Reprezentantul 
firmei o să vă facă o prezentare a sistemului de vot şi a modului cum 
funcţionează. 

 
Reprezentantul firmei face o prezentare a sistemului de vot şi consilieri 

judeţeni fac o simulare a votului. 
 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Stimaţi colegi, e însuşită procedura? Putem să trecem la partea oficială, 

putem să începem oficial şedinţa? Acolo nu ne mai jucăm de-a votul. Este în 
regulă, se poate începe? Vă mai adresez o întrebare, asta este din punct de 
vedere administrativ, care este obţiunea dumneavoastră a consilierilor dacă le luaţi 
, le gestionaţi şi le aduceţi la fiecare şedinţă sau desemnăm secretariatul tehnic să 
adune cartelele la final şi înainte de fiecare şedinţă să ni le dea. Eu propun 
varianta asta pentru că ştiu cu, cartelele, cerere, aprobare, justificare unde este. 
Am rugămintea atunci Paul, la finalul şedinţei să adunaţi toate cartelele şi înainte 
de şedinţă să le punem la locul lor în console la locul lor fiecare.  

Cu permisiunea dumneavoastră o să intrăm în partea oficială a întâlnirii 
noastre de azi, avem o ordine de zi destul de bogată, şi o să trecem la prezentarea 
ordinii de zi : 

 
1. Proiect de Hotãrâre privind constatarea încetării mandatului de 

consilier judeţean al domnului Vasile Borş. 
2. Proiect de Hotãrâre privind validarea mandatului de consilier 

judeţean al domnului Moldovan Andrei-Valentin. 
3. Proiect de Hotãrâre privind rectificarea bugetului judeţean propriu 

pe anul 2012. 
4. Proiect de Hotãrâre privind modificarea şi completarea 

Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului Judeţean 
Bistriţa-Năsăud. 

5. Proiect de Hotãrâre privind aprobarea organigramei şi statului de 
funcţii la aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-
Năsăud pentru anul 2012. 

6. Proiect de Hotărâre privind aprobarea modificării Planului de 
ocupare a funcţiilor publice pentru semestrul II 2012, la aparatul 
de specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 
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7. Proiect de Hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 
organizare şi funcţionare al Serviciului Public Comunitar de 
Evidenţa Persoanelor al judeţului Bistriţa-Năsăud. 

8. Proiect de Hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate şi ai 
Indicatorilor Tehnico – Economici aferenţi Proiectului 
„MODERNIZARE  DJ 173B, KM 2+125 – 12+150, BISTRIŢA – 
TĂRPIU”, judeţul Bistriţa-Năsăud”. 

9. Proiect de Hotărâre privind aprobarea participării Direcţiei 
Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud 
la „Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto naţional” pe 
anul 2012. 

10. Proiect de Hotărâre privind închirierea unui spaţiu din incinta 
Ambulatoriului Integrat al Spitalului Judeţean de Urgenţă Bistriţa 
(Policlinica – pavilionul 1 central), situat în municipiul Bistriţa, 
str.Gării, nr.9-11. 

11. Proiect de Hotărâre privind aprobarea unor sume pentru 
cofinanţarea cheltuielilor neeligibile apărute în implementarea 
proiectului „Îmbunătăţirea dotării cu echipamente a bazelor 
operaţionale pentru intervenţii în situaţii de urgenţă din 
Transilvania de Nord”. 

12. Proiect de hotărâre privind acordarea de sprijin financiar 
pentru unităţile de cult aparţinând  cultelor religioase recunoscute 
în România. 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea susţinerii financiare a 
activităţii sportive desfăşurate de Asociaţia “ Club Fotbal Gloria 
1922” Bistriţa. 

14. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea şi organizarea 
serviciului public de salubrizare, respectiv precolectarea, 
colectarea, transportul şi transferul deşeurilor din localităţile 
judeţului Bistriţa-Năsăud. 

15. Proiect de Hotãrâre privind validarea nominală a membrilor 
Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică. 

16. Proiect de Hotãrâre privind desemnarea unui consilier 
judeţean în comisia de specialitate a Consiliului Judeţean Bistriţa-
Nãsãud.   

17. Proiect de Hotãrâre privind desemnarea reprezentantului 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în Consiliul Etic din cadrul 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Bistriţa-Năsăud. 

18. Proiect de Hotãrâre privind numirea reprezentantului 
Consiliului Judeţean în Consiliul de Administraţie în cadrul 
Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Transilvania de Nord. 
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19. Proiect de Hotărâre privind desemnarea unor consilieri 
judeţeni în Colegiul Director al Direcţiei de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud. 

20. Proiect de hotărâre privind privind desemnarea unui 
reprezentant al Consiliului Judeţean în Consiliul de administraţie al 
Complexului Muzeal Judeţean Bistriţa-Năsăud. 

21. Proiect de Hotãrâre privind modificarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 38/31 mai 2010 privind componenţa 
Comisiei speciale pentru întocmirea inventarului bunurilor care 
alcătuiesc domeniul public al judeţului Bistriţa-Năsăud. 

22. Diverse. 
Dacă sunt intervenţii din partea dumneavoastră pentru alte propuneri sau 

pentru modificarea ordinii de zi? Dacă nu sunt, atunci vă rog să trecem la vot. 
Deschid procedura de vot, vă rog să votaţi. 
 Cu 26 de voturi “pentru” a fost adoptată ordinea de zi. 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Trecem la primul punct de pe ordinea de zi Proiect de Hotãrâre privind 

constatarea încetării mandatului de consilier judeţean al domnului 
Vasile Borş. Domnul Vasile Borş şi-a depus o demisie din Consiliul judeţean şi aşa 
cum ştiţi Consiliul judeţean ia act prin hotărâre de demisia domnului Vasile Borş şi 
se vacantează acest post de consilier judeţean şi va fi ocupat de supleantul de pe 
lista Partidului Democrat Liberal. 

Dacă sunt interventii? Dacă nu,deschid procedura de vot, vă rog să votaţi. 
Vă mulţumesc. 
Cu 26 de voturi “pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Punctul doi de pe ordinea de zi Proiect de Hotãrâre privind validarea 

mandatului de consilier judeţean al domnului Moldovan Andrei-Valentin. 
Am primit de la Partidul Democrat Liberal documentele care atestă calitatea de 
supleant al domnului Moldovan Andrei Valentin şi calitatea de membru al Partidului 
Democrat Liberal şi domnul Moldovan îndeplineşte toate condiţiile pentru a putea 
fi validat în calitate de consilier şi rog comisia de validare să ne prezinte raportul 
pentru validarea în calitatea de consilier judeţean a domnului Moldovan Andrei 
Valentin. 

 
Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
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Comisia de validare intrunită în şedinţa de lucru din data de 22.08.2012 a 
luat în discuţie conform prevederilor art.96 alin.(9) din Lege nr.67/2004, 
republicată, validarea mandatului de consilier judeţean a domnului Moldovan 
Andrei Valentin, pentru ocuparea locului vacant  pe listele Partidului Democrat 
Liberal, unde a candidat ca supleant, urmare vacantării postului de consilier 
judeţean prin demisia domnului Borş Vasile. 

 Avînd în vedere adresa nr. 193 din 3.08.2012 a Partidului Democrat Liberal 
înregistrată la Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud sub nr. 4727 din 03.08.2012, prin 
care confirmă apartenenţa politică a domnului Moldovan Andrei Valentin la Partidul 
Democrat Liberal, Filiala Bistriţa-Năsăud şi faptul că a fost ales în condiţii legale, 
fără fraudă electorală ca supleant pe listele Partidului Democrat Liberal. Avizăm 
favorabil proiectul de Hotărâre privind validarea mandatului de consilier 
judeţean a domnului MOLDOVAN ANDREI-VALENTIN pe listele Partidului 
Democrat Liberal. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Procedura de vot este deschisă, vă rog să votaţi. Procedura de vot este 

închisă. 
Cu 25 de voturi “pentru”  şi 1 “abţinere” proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 
 
Domnul consilier Moldovan Andrei Valentin a fost validat, felicitări domnule 

consilier. Vom asista la ceremonia de depunere a jurământului din partea 
domnului consilier. 

 
* 

Domnul consilier judeţean Moldovan Andrei Valentin depune jurământul de 
credinţă. 

 
* 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
 Trecem la punctul 3 de pe ordinea de zi Proiect de Hotãrâre privind 

rectificarea bugetului judeţean propriu pe anul 2012. Aici vă mai adresez o 
întrebare, dacă, credeţi că mai este necesar ca domnul Tiniş Viorel să vă mai facă 
o prezentare ţinând cont că au avut loc dezaberi în comisii, deci trecem direct la 
avizul comisiilor. Comisia de buget. 

Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Apreciază Proiectul de hotărâre Proiect de Hotãrâre privind rectificarea 

bugetului judeţean propriu pe anul 2012, oportun şi legal şi îi dă aviz 
favorabil, cu următoarea completare: 
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“Suma de 10 milioane lei, împrumutul aprobat în şedinţa extraordinară va fi 
cuprin în rectificarea bugetară, atât la venituri cât şi la cheltuieli.” Este vorba de 
cei 10 milioane care i-am discutat la şedinţa extraordinară. Mulţumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de urbanism. 
Stroe Iulian Cristian – consilier judeţean – 
Aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc domnule preşedinte. Comisia de cultură. 
Bugnar Ramona-Cristina: - consilier judeţean – 
Comisia de cultură acordă aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de administraţie. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Procedura de vot a fost deschisă, vă rog să votaţi. 
Cu 27 de voturi “pentru “proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Punctul 4 de pe ordinea de zi Proiect de Hotãrâre privind modificarea 

şi completarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. La fel aici fiecare dintre dumneavoastră 
aveţi amendamentele primate, a fost dezbătut in comisii şi cu permisiunea 
dumneavostră o să trecem la avizul comisiilor . Comisia de buget. 

Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Comisia de buget dă aviz favorabil acestui proiect de hotărâre cu 

amendamentele care sunt prinse în raport, nu le mai detaliez ca să nu lungesc şi 
vreau să fac şi o paranteză, apreciez pozitiv faptul că executivul din Consiliu 
judeţean a participat în mod activ la şedinţa Comisiei de buget unde a făcut toate 
precizările de rigoare astfel încât lucrurile să fie foarte bine lămurite pentru fiecare 
membru din cadrul comisiei. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de urbanism. 
Stroe Iulian Cristian – consilier judeţean – 
Aviz favorabil cu amendamentele care sunt menţionate în modificările şi 

amendamentele care fiecare le are în faţă. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
În regulă. Comisia de cultură. 
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Bugnar Ramona-Cristina: - consilier judeţean – 
Comisia de cultură acordă aviz favorabil cu amendamentele menţionate. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de administraţie. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Comisia de administraţie acordă aviz favorabil, atât modificărilor aduse de 

către iniţiator înainte de dezbaterea pe comisii a proiectului respectiv, cât şi 
amendamentelor formulate în cadrul Comisiei de administraţie. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc doamna preşedinte. 
Procedura de vot este deschisă, vă rog să votaţi. 
Cu 27 de voturi pentru proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Proiectul 5 Proiect de Hotãrâre privind aprobarea organigramei şi 

statului de funcţii la aparatul de specialitate al Consiliului Judeţean 
Bistriţa-Năsăud pentru anul 2012. Comisia de buget, vă rog. 

Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Comisia de buget dă aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de administraţie. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Comisia de administraţie acordă aviz nefavorabil cu 1 vot pentru restul fiind 

abţineri, apreciindu-se că nu a fost foarte bine clarificat din punct de vedere 
financiar, sustenabilitatea acestui proiect. Într-adevăr comisia vă recunoşte 
prerogativele dumneavostră, de a vă reorganiza aparatul propriu  astfel încât să 
aveţi eficienţă maximă.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc doamna preşedinte. 
Procedura de vot este deschisă, vă rog să votaţi. 
Cu 22 de voturi pentru şi 5 abţineri proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Punctul 6 Proiect de Hotărâre privind aprobarea modificării Planului 

de ocupare a funcţiilor publice pentru semestrul II 2012, la aparatul de 
specialitate al Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. Proiect care este legat 
de primul proiect al organigramei. 
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Comisia de buget, vă rog. 
Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Comisia de buget dă aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de administraţie. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Comisia de administraţie a acordat aviz nefavorabil cu 1 vot pentru iar restul 

abţineri cu aceeaşi motivare ca la punctul 3. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc doamna preşedinte. 
Procedura de vot este deschisă, vă rog să votaţi. 
Cu 21 de voturi pentru şi 6 abţineri proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Punctul 7 pe ordinea de zi Proiect de Hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului de organizare şi funcţionare al Serviciului Public 
Comunitar de Evidenţa Persoanelor al judeţului Bistriţa-Năsăud. Rog pe 
doamna preşedinte a comisiei de administraţie să ne spună avizul. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc doamna preşedinte. 
Procedura de vot este deschisă, vă rog să votaţi. 
Cu 27 de voturi pentru proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Punctul 8 de pe ordinea de zi Proiect de Hotărâre privind aprobarea 

Studiului de Fezabilitate şi ai Indicatorilor Tehnico – Economici aferenţi 
Proiectului „MODERNIZARE  DJ 173B, KM 2+125 – 12+150, BISTRIŢA – 
TĂRPIU”, judeţul Bistriţa-Năsăud”. 

Comisia de buget, vă rog. 
Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Comisia de buget dă aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Procedura de vot este deschisă, vă rog să votaţi. 
Cu 27 de voturi pentru proiectul de hotărâre a fost adoptat.  

* 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
La punctul 9 Proiect de Hotărâre privind aprobarea participării 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-
Năsăud la „Programul de stimulare a înnoirii Parcului auto naţional” pe 
anul 2012. 

Comisia de buget, vă rog. 
Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Comisia de buget dă aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de administraţie. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Procedura de vot este deschisă, vă rog să votaţi. 
Cu 26 de voturi pentru  şi 1 abţinere proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 
 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
La punctul 10 de pe ordinea de zi Proiect de Hotărâre privind 

închirierea unui spaţiu din incinta Ambulatoriului Integrat al Spitalului 
Judeţean de Urgenţă Bistriţa (Policlinica – pavilionul 1 central), situat în 
municipiul Bistriţa, str.Gării, nr.9-11. 

Comisia de buget, avizul vă rog, domnule preşedinte. 
Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Comisia de buget dă aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de urbanism. 
Stroe Iulian Cristian – consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de cultură. 
Bugnar Ramona-Cristina: - consilier judeţean – 
Comisia de cultură acordă aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de administraţie. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Comisia de administraţie acordă aviz favorabil. 
Procedura de vot este deschisă, vă rog să votaţi. 
Cu 27 de voturi pentru proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

* 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Punctul 11 Proiect de Hotărâre privind aprobarea unor sume pentru 

cofinanţarea cheltuielilor neeligibile apărute în implementarea 
proiectului „Îmbunătăţirea dotării cu echipamente a bazelor 
operaţionale pentru intervenţii în situaţii de urgenţă din Transilvania de 
Nord” 

Comisia de buget, avizul vă rog, domnule preşedinte. 
Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Comisia de buget dă aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de administraţie. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Comisia de administraţie acordă aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de cultură. 
Bugnar Ramona-Cristina: - consilier judeţean – 
Comisia de cultură acordă aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vin cu rugămintea la domnul secretar când trimitem proiectele să avem grijă 

la ce comisie le trimitem. Nu ştiu ce caută la Comisia de cultură, imbunătăţirea 
dotării cu echipamente. Eu cred că trebuie să trimitem la comisii proiectele care 
trebuie să fie la comisie şi cu anliză puţin mai atentă a conţinutului proiectului. 

Procedura de vot este deschisă, vă rog să votaţi. 
Cu 27 de voturi pentru proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Punctul 12 Proiect de hotărâre privind acordarea de sprijin financiar 
pentru unităţile de cult aparţinând  cultelor religioase recunoscute 
în România. Comisia de buget vă rog avizul. 
Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Comisia de buget dă aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de urbanism. 
Stroe Iulian Cristian – consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de cultură. 
Bugnar Ramona-Cristina: - consilier judeţean – 
Comisia de cultură acordă aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de administraţie. 
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Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Comisia de administraţie a formulat pe marginea acestui proiect 2 

amendamente în sensul in care art.2 Acordarea sprijinului financiar se face la 
solicitarea unităţilor centrale de cult formulată pe baza cerinţelor primite de la 
unităţile locale de cult, situate pe raza administrativ teritorială a 
finanţatorului, conform prevederilor art. 14 alin. (1) din norme, iar justificarea 
acestora se face conform art. 15 din Normele metodologice pentru aplicarea 
prevederilor O.G. nr. 82/2001 aprobate prin H.G.R. nr. 1470/2002. 

Al doilea amendament se modifică anexa la hotărâre în sensul că se elimină 
rubric alte culte. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Poziţia vizavi de partea juridică a amendamentului. 
Iosif Redl : - secretarul judeţului – 
Este corectă pentru că oricum este înscris în preambulul şi în motivaţia 

legală a proiectului de hotărâre, acel art. 14. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Dacă este înscris de ce îl mai amendăm atunci? 
Iosif Redl : - secretarul judeţului – 
Este propunerea comisiei. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Am înţeles. Supun votului amendamentul. Le supun pe rând. Sunt două 

amendamente ale Comisiei de administraţie. Înţeleg că amendamentele pe care 
comisie de administraţie le propune se găsesc în corpul hotărârii. Da? Domnule 
secretar? 

O secundă. Doamna preşedinte a Comisiei de administraţie.  
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Numai puţin domnule preşedinte. Avem proiectul la pagina 125. Spuneţi aşa 

“ Se aprobă alocarea de sprijin financiar pentru unităţile de cult, aparţinând 
cultelor religioase recunoscute din România prin unităţile central de cult, coform 
anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre. În anexă avem situaţia 
repartizării pe culte religioase a sprijinului financiar şi avem ortodocşi 200 000 
urmare adresei înaintete de către Arhiepiscopie, greco-catolici, reformaţi, baptişti, 
penticostali şi romano-catolici. Deci atât timp cât în subordinea arhiepiscopiei se 
află mai multe parohii ca să le spun aşa, astfel încât o măsură în plus, ca să avem 
certitudinea că aceste 2 miliarde vor ajunge la unităţile locale de cult de pe raza 
judeţului eu cred că nu strică. Acesta a fost motivul pentru care am ţinut să 
explicităm în mod expres, pentru că hotărârea şi respectiv ordonanţa nu face 
referire la modalitatea din punct de vedere teritorial în care se repartizează.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Doamna preşedinte eu am înţeles argumentaţia dumneavoastră, eu văd aici, 

în proiectul de hotărâre la hotărăşte la art.2 spune aşa “Acordarea sprijinului 
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financiar se face la solicitarea unităţilor centrale de cult formulată pe baza 
cerinţelor primite de la unităţile locale de cult conform prevederilor art. 14 alin. (1) 
din norme, iar justificarea acestora se face conform art. 15 din Normele 
metodologice pentru aplicarea prevederilor O.G. nr. 82/2001 aprobate prin H.G.R. 
nr. 1470/2002, în art.2 de la Proiectul de hotărâre.  

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Sintagma unităţi locale de cult este folosită pentru parohii, parohiile sunt 

unităţile locale de cult, amendamentul nu face altceva decât să asigure protecţia 
că aceşti bani vor veni la unităţile locale de cult de pe raza judeţului nostru, pentru 
că arhiepiscopia la fel de bine poate să asigure din aceşti bani finanţare pentru 
altă unitate locală de cult. Deci este o măsură de precauţie în plus, cu privire la 
teritorialitate. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Acest sprijin vrem sa-l acordăm prin conducerea acestor culte, unităţilor 

locale de cult. În mod cert nu am luat în calcul că vom sprijinii o parohie din 
judeţul Cluj sau ştiu eu Maramureş. Este evident lucrul acesta, dacă din punct de 
vedere juridic nu încurcăm lucrurile acestea eu nu am nici o problem. Domnule 
consilier Popescu, vă rog. 

Popescu Grigore Dorin: - consilier judeţean – 
Domnule preşedinte, mi se pare inutil să mai revedem acest amendament, 

pentru că oricum decontarea de către Consiliul judeţean în momentul în care 
apare o propunere, de exemplu să susţinem o parohie de la Las Vegas nu o să o 
susţime, decât pe cea din judeţul nostru. Deci este absolut inutil. Pe de altă parte 
aş vrea să vă rog din punct de vedere tehnic, dacă amendamentele sunt supuse la 
vote u cred că trebuie, procedat altfel pentru ca acuma de exemplu dacă daţi 
drumul la vot şi noi respingem amendamentul practic respingem întregul Proiect 
de hotărâre. Deci întreb din punct de vedere tehnic dacă există vot la 
amendamente? 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Precizarea domnului consilier Popescu este una foarte corectă, regret că nu 

am putut să particip la dezbaterile Comisiei de administraţie, am avut în celelalte 3 
comisii dezbateri şi lămuriri de modul cum se repartizează aceşti bani, care este 
modalitatea legală prin care se decontează acele facturi, situaţii de lucrări care vin 
la Consiliul judeţean, deci nu se ia o plasă cu bani şi se duce la arhiepiscopie şi pe 
urmă îi repartizează pe unde cred ei de cuviinţă şi atunci rog pe colegii din staff-ul 
tehnic cum să supunem la vot amendamentul? Văd că mai sunt două interventii. 
Vă rog domnul Suciu Daniel şi domnul Deneş Ioan. 

Suciu Daniel: 
Ar trebui supus la vot formula sau Proiectul de hotărâre în forma prezentată 

de iniţiator. Asta cred că este varianta, sau singura variantă pe care o avem la 
dispoziţie. 



13 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule consilier Deneş, vă rog. 
Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Amendamentul al doilea făcut de comisia de administraţie, noi am avut o 

discuţie în Comisia de buget şi precizarea cu rectificarea că la alte culte se retrag 
cei 42 000.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
A fost eliminat. 
 
 
Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Da, deci practic nu-şi mai are rost amendamentul. La alte culte, spuneaţi că 

al doilea amendament să nu mai ia în calcul alte culte. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Doamna preşedinte, Comisia de buget finanţe, ieri a făcut acest lucru. 

Proiectul de hotărâre care l-aţi primit astăzi cu modificările de rigoare, o să vedeţi 
că nu găsiţi alte culte la propunerea comisiei de buget finanţe de ieri. La 
amendamentele propuse aici gasiţi şi asta cu alte culte scoase. 

Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Am mai făcut o precizare în cadrul comisiei. Sigur e nevoie pentru că 

spuneam şi ieri în cadrul comisiei, fiecare dintre noi aparţinem unei confesiuni 
religioase şi e nevoie ştim foarte bine, de ajutorul bisericilor. Spuneam ieri în 
cadrul comisiei că atunci când vom mai aloca fonduri pentru confesiunile 
religioase, reprezentanţii confesiunilor vin în plenul Consiliului judeţean, în faţa 
consilierilor, sau mă rog depun cererile cu obiectivele care le consideră dumnealor 
necesare pentru a fi finanţate, cu contribuţii financiare din partea noastră, iar noi 
să fim cei care evaluăm importanţa acestor contribuţii din partea noastr. 
Multumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Multumesc domnule consilier. Domnule consilier Urâte, vă rog. 
Urâte Florin Radu: - consilier judeţean – 
Nu ştim de ce ne cramponăm pentru treba asta, atâta timp cât în ultima 

versiune pe care am primit-o astăzi, la punctul 2 scrie jos, amendament propus de 
către Comisia de administraţie şi avizat de către Comisiile de specialitate, adică cu 
partea amendată situate pe raza administrativă, atunci chiar nu deranjează, atunci 
să trecem că depăşim momentul. Cel puţin aşa ne-aţi dat formularul de 
completare, e pusă cu avizare. Asta am primit astăzi. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Am înţeles. Domnule Suciu Daniel. 
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Suciu Vasile Daniel: - consilier judeţean – 
Nu am avizat aşa ceva, varianta Comisiei de administraţie, ca să fiu sincer, 

aşa că este o modificare propusă de Comisia de administraţie care nu a mai ajuns 
şi la cealaltă comisie. Deci noi nu am avizat aşa ceva. Dar repet este o chestiune 
de formă şi nu de fond, amendamentul pe care l-a propus doamna Săsărman şi 
Comisia de administraţie vizavi de retragerea acelei sume o are şi o aveţi cu toţii şi 
o avem cu toţii în acest document pe care l-am primit la începutul şedinţei, aşa că 
vă propun domnule preşedinte să supuneţi la vot variant propusă de iniţiator şi 
pentru că în definitive este acelaşi lucru ş ice propune doamna Săsărman şi, şi ce 
se regăseşte în documentele prezentate. 

 
 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Deci v-aş ruga pentru a prevenii astfel de situaţii să spuneţi la începutul 

şedinţei preşedintele în calitate de iniţiator modifică sau face următoarele 
modificări. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă asigur doamna preşedinte că o să luăm în considerare propunerea 

dumneavoastră şi înainte de a supune la vot acest Proiect de hotărâre, fac 
precizarea următoare că supun acest Proiect de hotărâre la vot conform avizului 
de la Comisia de fond de buget-finanţe, care a amendat ceea ce dumneavoastră 
aţi solicitat. Deci asta este varianta Proiectului de hotărâre supusă la vot. Vă rog 
să îmi permiteţi să deschid procedura de vot. 

Procedura de vot este deschisă, vă rog să votaţi. 
Cu 25 de voturi “pentru” 1 vot “împotrivă” şi 1 “abţinere” proiectul 

de hotărâre a fost adoptat. 
* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
La punctul 13 Proiect de hotărâre privind aprobarea susţinerii 

financiare a activităţii sportive desfăşurate de Asociaţia “ Club Fotbal 
Gloria 1922” Bistriţa. Avizul Comisiei de buget, vă rog. 

Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Comisia de buget acordă aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de urbanism. 
Stroe Iulian Cristian – consilier judeţean – 
Aviz favorabil cu amendamentele care sunt specificate, să nu mai pierdem 

timpul. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Amendamentele făcute în comisie de domnul Curteanu. 
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Stroe Iulian Cristian – consilier judeţean – 
De domnul Curteanu, da. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de cultură. 
Bugnar Ramona-Cristina: - consilier judeţean – 
Comisia de cultură acordă aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de administraţie. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Deci, în urma analizării proiectului propus în forma iniţiatorului, Comisia de 

administraţie a considerat oportun să amendeze acest proiect, pornind de la 
următoarele considerente: în art.4 al hotărârii se face referire la faptul că anexa 1 
face parte din prezenta hotărâre. Anexa 1 cuprinde contractual de susţinere 
financiară, contract care la rândul lui are o altă anexă în care sunt menţionate pe 
de o parte obiectivele, iar pe de altă parte cheltuielile necesare îndeplinirii 
obiectivelor propuse, unde suma solicitată Consiliului judeţean pentru semestrul al 
doilea al anului în curs este de 500 000 lei.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă rog să-mi permiteţi să vă ofer câteva explicaţii, tocmai astea au fost 

amendate de către domnul consilier Curtean şi îmi pare rău că la Comisia de 
administraţie nu aţi trimis, staff-ul tehnic amendamentele de la comisia de 
urbanism care a avut loc cu o zi înainte. Dumneavoastră îl aveţi pe domnul 
consilier Sighiartău în dreapta care a fost present la acea comisie vă poate spune 
că lucrurile acestea au fost amendate de colegul dumneavoastră domnul 
Curteanu. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Vă rog să-mi daţi voie. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă dau voie până la final, voiam doar să fac precizarea pe segmentul acesta. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Eu prezint considerentele care au stat la baza amendamentelor  formulate 

de comisie. Dumneavoastră puteţi să ţineţi cont de ele sau nu. Noi în comisie 
discutăm proiectele în forma iniţiatorului. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă rog să le prezentaţi. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Prin urmare adoptarea proiectului în forma prezentată de iniţiator, ar angaja 

Consiliul judeţean la o susţinere financiară doar pentru acest semestru al anului în 
cuantum de 500 000 lei, sumă pe care evident Consiliul judeţean nu o poate 
susţine. Mai departe în hotărâre faceţi referire la suma de 200 000 lei. Referitor la 
această sumă în proiectul prezentat de către iniţiator s-a avut în vedere susţinerea 
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financiară a Programului sportiv şi a activităţii sportive desfăşurate de asociaţie cu 
referire de asemenea la contractul prevăzut în anexa 1, contract care viza două 
obiective majore: 

1. Susţinerea echipelor de junior şi copii din cadrul asociaţiei  
2. Întreţinerea terenurilor de sport. 
Cu privire la terenurile de sport comisiei nu i-a fost prezentata o situatie 

clara a acestor terenuri, pentru intretinerea carora s-a solicitat finantare astfel 
incat am fost in imposibilitate de a naliza oportunitatea alocarii acestei sume cu 
aceasta destinatie. Prin urmare comisi a depus diminuarea sumei de 200 000 lei 
alocata Asociatiei Club Fotbal Gloria 1922, astfel incat sa poata fi sustinute si alte 
ramuri sportive. Permiteti-mi sa le reiau.  

 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Daca sunteti draguta, le avem toti in mapa aici, am luat act de ele. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Deci art.1 se aproba sustinerea fiananciara a… 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Doamna consilier, am luat act de ele. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Va citesc amendamentele. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Bun, dar le-am citit, eu ma pregatesc pentru sedinta. Cred ca argumentele 

dumneavoastra au fost consistente si as vrea sa va fac doar urmatoarele precizari, 
as fi extreme de bucuros daca nu ati aduce in discutie cererea Clubului Gloria ci 
expunerea de motive a initiatorului, pe urma as fi la fel de bucuros daca ati fi tinut 
cont in abordarea Comisiei dumneavoastra de……. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Deci domnule presedinte. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Eu vorbesc acuma doamna consilier. Domna consilier ati vorbit acum 

vorbesc eu. Am rugamintea sa va abtineti, v-am ascultat cu extreme de multa 
atentie. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Domnule presedinte, nu suntem in situatia in care dezbatem proiectul, 

suntem in situatia in care comisia isi sustine amendamentele, atat. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Dar le-ati sustinut. Declaratiile de presa le faceti dupa sedinta unde vreti 

dumneavoastra sa repartizati sumele. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Daca dumneavoastra interpretati asa imi pare rau. Dati-mi voie sa  
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Asa am interpretat acuma finalul. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Dati-mi voie sa va prevalez de art.20 din Ordonanta Guvernului 35/2000. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Dumneavoastra in momentul cand ati facut toata argumentatia ati facut-o in 

baza cererii depuse de Clubul Gloria si nu a Proiectului de hotarare propus de 
initiator si nici macar a expunerii de motive. E dreptul dumneavoastra. Doamna 
Sasarman am rugamintea sa vorbim pe rand, 7 minute cu extreme de multa 
atentie, v-am ascultat toate argumentatiile, in momentul de fata va acord in 
calitate de initiator si colegii nostrii vor decide in consecinta. 

 
 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Domnule presedinte, am dreptul. Lasati-ma sa finalizez amendamentul 

pentru ca oricum hotararea va apartine. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Oricum faceti-va si declaratia de presa.Va ascult. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Nu este o declaratie de presa, este o analiza obiectiva a situatiei. 

ART.1. Se aprobă susţinerea financiară a Programului sportiv şi activităţii 
sportive desfăşurate de Asociaţia ,,Club Fotbal Gloria 1922’’ Bistriţa, pentru turul 
campionatului 2012, copii juniori cu suma de 107.500 lei. 

 
ART.2. (1) Se aprobă susţinerea financiară a altor sporturi cu suma de 72.500 

lei după cum urmează:  
1. juniori 1 handbal din cadrul CSS – Liceul cu Program 

Sportiv Bistriţa – 15.000 lei 
2. junioare 1 handbal din cadrul CSS – Liceul cu Program 

Sportiv Bistriţa – 15.000 lei 
3. junioare 2 handbal din cadrul CSS – Liceul cu Program 

Sportiv Bistriţa – 20.000 lei 
4. Clubul sportiv Hercules (lupte greco-romane) – 7.500 lei 
5. Clubul de Judo şi Arte Marţiale – 7.500 lei 
6. Şcoala de Karate Tiger – 7.500 lei 

 
(2)Se aprobă participarea Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

la 
susţinerea financiară a “Turneului Internaţional de handbal Valeria 

Beşe” cu suma de 20.000 lei, organizat de către LPS Bistriţa şi 
parteneri. 
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Articolele 3 şi 4 se elimină.  
Articolul 5 se renumerotează şi devine articolul 3.  

 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mai aveti doamna consilier? 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Nu, multumesc. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Cu multa placere.  
1. Mi-as fi dorit din partea dumneavostra ca si cunoscator fin al legii sa aveti 

grija si aici de lege. Nu este depusa nici un fel de cerere la Consiliul 
Judetean pentru nici una din cluburile care le mentionati in 
amendamentul Comisiei de administratie si sunt curios cum au votat 
consilierii din Comisia de administratie aceste amendamente si modificari 
fara documentatia necesara. Asta e doar ca o informare publica a 
sustinerii amendamentelor dumneavoastra. 

2. Colegul nostru consilier Florin Urate, care este un bun cunoscator a 
situatiei Asociatiei de fotbal Gloria 1922, i-am adresat rugamintea ca la 
punctul de diverse sa ne faca o prezentare, ampla a situatiei si il rog pe 
aceasta cale sa va informeze sip e dumneavoastra in particular care este 
sitautia Bazei sportive si a Clubului de fotbal Gloria Bistrita si asa cum stiu 
disponibil de a ajuta colegii pe domnul Urate Florin, cred ca o sa faca 
acest lucru pentru dumneavoastra.  

Daca nu, suport eu cheltuiala pentru timpul lui sa va informeze cu ce 
se intampla in realitate acolo si revin pentru toti colegii consilieri judeteni avem un 
proiect de hotarare care a fost amendat la Comisia de urbanism cu 
amendamentele pe care le aveti in material la punctul 3 din materialul 
dumneavoastra , aveti amendamentele in care se fac toate precizarile clare vizavi 
de ce sume se vorbeste, ce se face cu ele si pe urma la punctul f din anexa 
domnul Curteanu a avut grija de asemenea sa faca precizarile necesare vizavi de 
ceea ce se cere si ceea ce se ofera de catre Consiliu judetean. Domnule Suciu va 
rog. 

 
Suciu Vasile Daniel: - consilier judeţean – 
Nu pot sa nu remarc o oarecare inconsegventa a grupului de consilieri PDL si 

dati-mi voie sa ma explic. In comisia economica colegii mei de la PDL au avizat 
favorabil acest Proiect de hotarare. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Am o rugaminte la dumneavostra, vorbind va adresati cuiva. Generalizand 

gresiti. 
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Suciu Vasile Daniel: - consilier judeţean – 
Nu, domnul Marc. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Dar ati vazut vreo pozitie a domnului Marc pe tema asta impotriva? 
Suciu Vasile Daniel: - consilier judeţean – 
Nu, si nu vreau sa scot in evident. In Comisia de urbanism un coleg de-al 

doamnei Sasarman a facut un amendament de bun simt, domnul Urate la fel 
sustine acest Proiect de hotarare si va dat toate elementele de rigoare. Imi pare 
rau ca liderul grupului PDL nu este prezent in sala ca sa stim de fapt cu cine 
trebuie sa discutam pe marginea proiectelor de hotarare pentru ca vad ca doamna 
Sasarman si o inteleg perfect in demersul ei, la fiecare proiect de hotarare are 
ceva de obiectat. Este dreptul domniei sale in schimb cred ca in acest moment 
este singura si chiar vreau sa stiu de la grupul consilierilor PDL cu cine discutam, 
pentru ca in comisie discutam una si in plen se discuta altceva. Domnule Marc va 
rog sa spuneti si ce s-a discutat in Comisia economica la fel si domnul Urate, poate 
se lamureste si doamna Sasarman.  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule Suciu la subiect va rog. 
Suciu Vasile Daniel: - consilier judeţean – 
Se lamureste ca se va supune la vot acest Proiect de hotarare in variant 

propusa de initiator cu amendamentul facu la punctul 3. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule Marc si domnule Urate, am rugamintea la subiect. 
Marc Vasile: - consilier judetean- 
Domnule presedinte stimati colegi, chestiunea este foarte clara. Noi suntem 

foarte consegventi domnule Suciu, va rog nu faceti declaratii de presa aici, pentru 
presa lasati pe mai tarziu, pentru ca eu daca am dat un vot pentru in comisie, cu 
siguranta voi vota si in plen, pentru ca am bunul simt si asa mai departe. Va rog 
sa nu mai faceti nici o afirmatie vizavi de grupul consilierilor PDL. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule Urate. 
Urate Florin: – consilier judetean – 
Deci a fost discutat si bine ati precizat domnule presedinte ca a fost 

solicitarea Gloriei si nu si celelalte sporturi. Cu siguranta ceea ce propune colega 
mea va trebui sa stea la baza discutiei cand vom fundamenta buget si alocari de 
buget, dupa ce vom face cu cineva de specialitate sa spunem solicitari sis a facem 
o analiza mai profunda a sportului din zona. Legat de mine as avea doar o 
intrebare, facand parte din comitet pot sa votez, sau trebuie sa ma abtin? 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Cred ca ar fi cel mai bines a va abtineti. 
Domnul Denes si domnul Popescu. 
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Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Vreau sa fac precizarea ca, de altfel la toate proiectele analizate in cadrul 

Comisiei de buget apreciez pozitiv pozitia domnului Florin Urate si a domnului Marc 
Vasile, pentru ca au dat dovada ca se poate lucre chiar daca suntem din partied 
aflate la putere si in opozitie si eu personal ieri dupa explicatiile care mi le-a dat 
domnul Urate am fost convins ca intr-adevar este nevoie de alocarea acestei sume 
catre Clubul Gloria, pentru ca e o situatie in care noi trebuie sa avem o contributie 
la acest club. La urma urmei clubul este al judetului si nu vreau sa cred ca aceste 
amendamente propuse de comisia de administratie, in speta de presedinta 
Comisiei de administratie sunt calate pe o chestiune personala si nu se privesc 
lucrurile la modul general. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Fac o precizare pentru cei care poate nu au fost informati, in discutiile pe 

care le-am purtat cu, conducerea Clubului Gloria, acesti bani vor fi folositi pe acel 
capitol pentru intretinerea bazei materiale, mai sunt de platit rate la nocturna. Nu 
vreau sa intru in detalii pentru ca la diverse domnul consilier Urate o sa va 
prezinte toata situatia. 

Domnule Popescu, va rog. 
Popescu Grigore Dorin: - consilier judeţean – 
Domnule presedinte  vreau sa spun vizavi de aces proiect de hotarare, in 

principu sunt de acord cu doamna presedinte de la administratie cu toate ca nu 
are nici un fel de baza legala pentru a face aceste propuneri. Antevorbitorii mei si 
colegul domnul consilier Urate a precizat foarte clar, dumneavoastra sunteti de 
acord noi trebuie sa sustinem si alte sporturi in judet in Bistrita nu este numai 
fotbal. Sunt perfect de acord ca sa se provoace aceeasi discutie pe care ati avut-o 
cu Gloria, pe care eu sincer va soun ca le sustin din start, hanbalul trebuie 
sustinut, facem abstractive de mica rautate a colegului Denes pentru colega 
noastra pentru ca are niste interese acolo. Normal ca isi sustine fata pentru ca 
practica un sport foarte bun, deci va rog sa veniti la domnul presedinte, cred ca 
veti avea deschidere totala vizavi de ajutorul si pentru alte sporturi. Sunt foarte 
multe activitati sportive in judetul Bistrita-Nasaud care nu au fost din pacate 
sustinute. Avem exemplu rezultatul de la olimpiada ca nici nu ne gandeam 
vreodata sa ajungem cu o asemenea performanta pentru care sper ca vom gasi 
resurse ca sa o premiem. Sustin exact idea pe care ati spus-o, sa vina cu 
propuneri concrete si cred ca vom gasi si vom face eforturi sa sustinem si alte 
sporturi. Va multumesc. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Cu ceea ce spuneti domnule consilier Popescu in diferite randuri, in dezbateri 

sau in alte intalniri, am spus ca un model de success al Consiliului local in carec se 
lanseaza un concurs de proiecte si pentru activitatea sportive si pentru alte tipuri 
de activitati unde din partea Consiliului judetean, un anumit numar de consilieri sa 
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faca parte din comisie care analizeaza aceste proiecte, cred ca este o obtiune pe 
care vom cadea cu totii de acord. E un lucru punctual acuma, l-am facut pe baza 
documentelor primite, vom comunica public inainte de inceperea construirii 
bugetului nostrum pe anul 2013, disponibilitatea noastra de a sprijinii toate 
activitatile noastre din judet. Din pacare nu cred ca le vom sprijinii pe toate, vom 
deschide o sesiune de depuneri de proiecte de activitati sportive, cultural si de alta 
natura. Impreuna cu dumneavostra vom desemna o comisie care cu, colegii din 
apartul propriu al Consiliului judetean sa evalueze aceste proiecte swi sa vina sa 
ne faca propuneri intr-un proiect de hotarare de Consiliu judetean. 

Deschid procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Cu 23 de voturi “pentru” si 4 “abtineri” proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 
 

* 
Punctul 14 de pe ordinea de zi – Proiect de Hotărâre privind înfiinţarea 

şi organizarea serviciului public de salubrizare, respectiv precolectarea, 
colectarea, transportul şi transferul deşeurilor din localităţile judeţului 
Bistriţa-Năsăud. 

Avizul Comisiei de urbanism, vă rog. 
Stroe Iulian-Cristian: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Comisia de administraţie, vă rog. 
 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc doamna preşedinte. 
Deschid procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Închidem procedura de vot. 
Cu 27 voturi “pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulţumesc. 

 
* 

 
La punctul 15 de pe ordinea de zi – Proiect de Hotãrâre privind 

validarea nominală a membrilor Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică. 
Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Deschid procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Închidem procedura de vot. 
Cu 27 voturi “pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 
* 

 
La început nu am crezut că, colegii noştrii de la staff-ul tehnic o să poată să 

introducă datele în baza de date al sistemului de vot electronic. Erau aici voturi 
privind persoane, care se fac cu vot secret.  

Dar având introduse datele, putem să continuăm cu sistemul de vot 
electronic şi trecem atunci la punctul 16 de pe ordinea de zi – Proiect de 
Hotãrâre privind desemnarea unui consilier judeţean în comisia de 
specialitate a Consiliului Judeţean Bistriţa-Nãsãud.   

Deci, putem să trecem la procedura de vot. 
Deschid procedura de vot, cu vot secret staff-ul tehnic. 
Vă rog să votaţi. 
Cu 24 voturi “pentru” şi 3 “abţineri” proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 
Vă mulţumesc. 

* 
 
Punctul 17 de pe ordinea de zi – Proiect de Hotãrâre privind 

desemnarea reprezentantului Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud în 
Consiliul Etic din cadrul Spitalului Judeţean de Urgenţă Bistriţa-Năsăud. 

Vă rog să faceţi propuneri. 
Domnul Suciu Daniel, vă rog. 
Suciu Vasile Daniel: - consilier judeţean – 
Grupul de consilieri USL îl propune pe domnul vicepreşedinte Dolha Nechita-

Stelian. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Dacă nu sunt alte propuneri, putem să trecem la procedura de vot. 
Deschid procedura de vot, cu vot secret. 
Vă rog să votaţi. 
Cu 27 voturi “pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulţumesc. 

* 
 
La punctul 18 – Proiect de Hotãrâre privind numirea reprezentantului 

Consiliului Judeţean în Consiliul de Administraţie în cadrul Asociaţiei de 
Dezvoltare Intercomunitară Transilvania de Nord. 
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Vă rog să faceţi propuneri. 
Domnul vicepreşedinte Dolha. 
Dolha Nechita-Stelian: - vicepreşedinte – 
Pentru Consiliul de Administraţie în cadrul Asociaţiei de Dezvoltare 

Intercomunitară Transilvania de Nord îl propun pe colegul meu vicepreşedintele 
Alexandru Pugna şi o să-mi şi întemeiz această alegere, pentru că a participat de 
mai multe ori în cadrul Asociaţiei la dezbateri şi cred că are habar despre ceea ce 
se întâmplă acolo. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
La partea de final de proiect, ştiţi că proiectul implementat de ADI 

Transilvania Nord cu dotarea cu maşini a staţiilor ISU din Transilvania, dintr-un 
rest de bani care a fost economisit la proiect se mai retrimit câte două maşini la 
fiecare judeţ şi mai avem nevoie de prelungirea existenţei acestui ADI. 

Deschid procedura de vot cu permisiunea dv. şi vă rog să votaţi. 
Închid procedura de vot. 
Cu 26 voturi “pentru” şi o “abţinere” proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 
Vă mulţumesc. 

* 
 
Proiect de Hotărâre privind desemnarea unor consilieri judeţeni în 

Colegiul Director al Direcţiei de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Bistriţa-Năsăud. 

Comisia de administraţie, vă rog avizul. 
 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Vă mulţumesc. 
Domnul vicepreşedinte Pugna Alexandru, vă rog. 
Pugna Alexandru: - vicepreşedinte – 
Propun pe doamna consilieră Moldoveanu Ileana, Ramona Cristina Bugnar şi 

Coman Samuel Leon. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Grupul PDL, vă rog să faceţi propuneri. Sunt 3 locuri, dar eu cred că trebuie 

să renunţăm noi PSD-ul la o propunerea de-a noastră şi sper să nu se supere 
doamna Moldoveanu Ileana, dar e corect să fie reprezentate toate grupurile 
politice. 

Grupul PDL vă rog să faceţi o propunere. 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Îl propunem pe domnul Bumbu Mihai Adrian. 
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Redl Iosif: - secretarul judeţului – 
Cu rugămintea că, recomandarea în lege este să fie persoane cu studii 

sociale sau juridice, nu economice. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnul Coman este cu studii sociale, doamna Bugnar cu studii juridice şi, de 

regulă, ingineri nu? Bănuiesc că legea ne recomandă, nu ne interzice, ca să nu 
facem greşeli. Nici să propunem contrar legii. E ok domnule secretar? 

Redl Iosif: - secretarul judeţului – 
E recomandare. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Deci, e în regulă. Ţinem cont de recomandare la primele două propuneri. 
Putem să votăm în bloc nu, staff-ul tehnic, cele trei propuneri? 
Se votează fiecare persoană în parte. 
Prima propunere, doamna Moldoveanu Ileana, sunteţi de acord cu 

propunerea mea să vă retrageţi, că nu vreau să vă supăraţi pe mine? 
Moldoveanu Ileana: - consilier judeţean – 
Da, sunt de acord. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Mulţumesc.  
Prima propunere rămâne doamna consilier Bugnar Ramona Cristina. 
Deschid procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Cu 26 voturi “pentru” şi o “abţinere” doamna consilier judeţean 

Bugnar Ramona Cristina a fost desemnată în Colegiul Director al 
Direcţiei de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud. 

 
A doua propunere este a domnului consilier Coman Samuel Leon. 
Deschid procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Cu 23 voturi “pentru”, 1 vot “împotrivă” şi 3 “abţineri” domnul 

consilier judeţean Coman Samuel Leon a fost desemnat în Colegiul 
Director al Direcţiei de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-
Năsăud. 

 
A treia propunere este a domnului consilier Bumbu Mihai Adrian. 
Deschid procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Cu 24 voturi “pentru” şi 3 voturi “împotrivă” domnul consilier 

judeţean Bumbu Mihai Adrian a fost desemnat în Colegiul Director al 
Direcţiei de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud. 
 

* 
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Trecem la următorul proiect de pe ordinea de zi la punctul 20 – Proiect de 
Hotărâre privind privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului 
Judeţean în Consiliul de administraţie al Complexului Muzeal Judeţean 
Bistriţa-Năsăud. 

Domnul Pugna, aici dacă nu mă înşel, nu este din rândul consilierilor 
judeţeni, nu? Deci, e o propunere din aparatul propriu. 

Domnul Suciu Daniel, vă rog. 
Suciu Vasile Daniel: - consilier judeţean – 
Doamna Alina Hetrea-Stan. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Dacă mai sunt alte propuneri. 
Dacă nu, deschid procedura de vot. 
Deschid procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Cu 25 voturi “pentru”,  1 vot “împotrivă” doamna Alina Hetre Stan a 

fost desemnată reprezentant al Consiliului Judeţean în Consiliul de 
administraţie al Complexului Muzeal Judeţean Bistriţa-Năsăud. 
 

* 
Trecem la ultimul punct de pe ordinea de zi – Proiect de Hotãrâre privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 38/31 mai 
2010 privind componenţa Comisiei speciale pentru întocmirea 
inventarului bunurilor care alcătuiesc domeniul public al judeţului 
Bistriţa-Năsăud. 

Doamna presedinte a Comisiei de ad 
Avizul Comisiei de buget, vă rog.ministratie, va rog avizul. 
Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Comisia de buget acordă aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
 
Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Aviz favorabil. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Deschid procedura de vot. Vă rog să votaţi. 
Închidem procedura de vot. 
Cu 27 voturi “pentru” proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Vă mulţumesc. 

* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Trecem la Diverse. 
Avem datoria unui drept la replica, a doamnei consilier Monica Sasarman sip 

e urma o sa-l rog pe domnul consilier florin Urate sa ne prezinte o situatie a 



26 
 

clubului Gloria si o solutie pe care dansul o intrevede, unde crede ca Consiliul 
Judetean ar trebui sa intervina. Doamna consilier va rog. 

Săsărman Monica: - consilier judeţean – 
Cateva considerente. In momentul in care am propus acele amndamente nu 

am avut altceva in vedere decat sustinerea activitatii sportive de performanta. 
Cred ca anul trecut la manifestatia organizata de Directia judeteana de tineret si 
sport ati fost si dumneavoastra prezent si ati putut vedea ca din aceste echipe 
sunt sportivi care au castigate campionate nationale, locuri deosebite in 
campionatele europene si balcanice. Am avut in vedere faptul ca in Municipiul 
bistrita exista doua echipe de handbal masculine si feminine care in mod evident 
ar trebui sa aiba o pepiniera performanta. Mentionez faptul ca echipele de 
handball nu au primit in ultimii 5 ani nici o finantare din bugetul Consiliului 
municipal. Juniori masculin si feminin. Apio am avut in vedere faptul ca aceste 
categorii sportive incep campionatul in luna septembrie, era un plus de ajutor 
pentru ele. Neoficial se spune ca o parte din terenurile apartinand Asociatiei Gloria 
sunt concesionate, deci se putea lua in discutie o solicitare pentru intretinerea 
acestor terenuri dup ace am fi avut o imagine clara, urmand ca in bugetul pe care 
o sa ni-l propuneti sa fie figurate si suma respectiva. Apoi prin amendamentele 
respective nu am prejudiciat in nici un fel activitatea Asociatiei Gloria, cu atat mai 
mult cu cat mai bine de 1 miliard am propus a fi alocati pentru sustinerea trupelor 
de copii si junior care se vor inscribe in campionat la inceputul lunii septembrie. Cu 
privire la faptul ca nu exista o solicitare, nici nu apreciem necesara existent unor 
solicitari din partea celorlalte ramuri sportive, cu atat mai mult cu cat noi avem in 
buget cuprinsa suma distincta la pozitia sport. Un ultimo aspect domnule 
presedinte, in momentul in care o comisie isi prezinta punctul de vedere si isi 
sustine avizele cred ca poate beneficia de putina rabdare din partea presedintelui 
si nu de o cenzurare a sustinerilor invocate, asa cum prevede art.20 din Legea 
35/2002. Daca doriti il puteti modifica. 

 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule consilier Popescu. 
Popescu Grigore Dorin: - consilier judeţean – 
Doamna consilier dumneavoastra ati inteles ca noi suntem de acord daca ne 

cere cineva, acum chiar sa le bagam bani cu forta nu cred ca este cazul. Deci ei 
trebuie sa faca demersurile si eu cel putin voi sustine fara reserve finantarea si 
pentru alte sporturi care intr-adevar sunt absolute necesare. Handbalul chiar e de 
traditie la Bistrita nu trebuie sa ne limitam doar la fotbal. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnul consilier Denes, pe urma domnul vicepresedinte Dolha sip e urma 

domnul consilier Urate. 
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Deneş Ioan: - consilier judeţean – 
Vreau doar sa fac o completare, o precizare care de fapt in mare parte a 

facut-o si domnul Grigore popescu. De orice putem vorbii in acest Consiliu 
judetean, dar de cenzura nici intre-un caz. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnul vicepresedinte Dolha. 
Stelian Dolha: - vicepresedinte 
Pentru ca am participat la lucrarile Agentiei de Dezvoltare Transilvania de 

Nord, si am cazut oarecum de comun accord, ca da intr-adevar trebuie si la 
Bistrita, odata si odata sa infiintam un grup tehnic de lucru, este vorba de viziunea 
noastra si proiectele noastre de dezvoltare a acestui judet si am convenit ca din 
acest grup ethnic de lucru sa faca parte Institutia Prefectului, Consiliul judetean, 
Primaria Municipiului Bistrita, Camera de comert, Agentia Judeteana de Ocuparea 
Fortei de Munca si Inspectoratul Scolar Judetean, eu vin acum in fata 
dumneavostra sa va fac o invitatie. Toti consilierii judeteni care vreau intr-adevar 
sa-si aduca aportul la dezvoltarea acestui judet,  v-as ruga acum dupa sedinta sa-
mi spuneti si sa formam in linii mari acest grup de lucru sau oamenii pe care 
Consiliul judetean ii nda acestui grup tehnic. Va multumesc. 

Popescu Grigore Dorin: - consilier judeţean – 
Domnule presedinte inainte de a vorbi pe partea tehnica colegul nostrum, as 

vrea sa fac o invitatie si vedeti ca doamna consilier, colega noastra este foarte 
active, m-as bucura daca ar vorbi si cei care nu au vorbit 4 ani de zile in vechiul 
consiliu. De exemplu colegul meuBumbu Mihai, m-as bucura daca i-as auzi vocea 
chiar daca este inca marcat de prezenta dictaturii  

 
 
 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Domnule consilier am luat act, daca nu vrea o sa-l duc pe Mihai la studioul 

de inregistrari al lui Cioanca fac un CD cu vocea si-l puteti asculta dinj cand in 
cand. O sa-l rog pe domnul Florin urate sa ne faca o prezentare. 

Urate Florin: – consilier judetean – 
Multumesc frumos domnule presedinte. Inainte de a intra in subiect vreau sa 

fac cateva precizari, sigur ca e de doirit ca sa invatam sip e cei din zona cultural 
sip e cei din zona sportului sa vina in fata noastra cu proiecte si cu angajamente 
de performanta si in functie de acest lucru sa vedem cum gasim resursele 
necesare. Aspectul Gloriei nu trebuie sa-l scapam din evident pentru ca pana la 
urma Gloria este unul dintre cele mai reprezentative brand-uri ale judetului. Chiar 
daca mai sunt si alte brand-uri pe activitati cultural, pe institutii publice sau firme 
private, trebuie sa recunoastem pentru ca pana la urma ne da o notorietate si care 
totusi este un club care 30 de ani a stat in Divizia A. Avem o baza in care s-au 
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bagat bani de-a lungul timpului de cand erau si prim secretari si toti primarii de-a 
lungul timpului, de la consiliu local si de la firme care au facut sponsorizari si asa 
mai departe. Desigur ca un buget de sustinere in Divizia A este undeva intre 2,5-3 
milioane de euro, asta asa de un buget de subzistenta. Clubul Gloria s-a chinuit si 
desigur ca de-a lungul timpului s-au tot gasit resurse asa de subzistenta, drept 
pentru care in momentul de fata asa cum ati precizat din surse oficiale sau 
neoficiale a ajuns, ca daca nu au gasit intelegere la Consiliul local si Consiliul 
judetean, cum au gasit alte cluburi, inclusiv de gestionare a costurilor cu un teren 
si o baza sportive si asa mai departe, au gasit tot felul de resurse imprumutandu-
se de la prieteni, de la persoane fizice sau ce au reusit sa obtina din sponsorizari si 
asa mai departe. Situatia Clubului Gloria este una in care are o datorie de 3 
milioane de euro, datorii la furnizori, inclusive pentru ponderea cea mai mare este 
Elba, tribunma oficiala care era o conditie estentiala ca si clubul sa poata active in 
Divizia A este de 622 000 euro, alti creditori 982 000 euro, datorii contractual 
jucatori 797 000 euro si datorii Administratia financiara 467 000  euro, penalitatile 
doar la Administratia Financiara se ridica intr-un an la 180 000 euro, datorii 
salariati 150 000 euro. Riscam ca acuma sa se piarda, sa se ajunga sub forma de 
ipoteci si nici nu vreau sa spun in proprietatea cui. Ce facem pentru ca vedeti, 
investim la ora actual in amenajarea parcului, Baza sportiva  a Gloriei poate fi 
utilizata de catre Consiliul local si Consiliul judetean si pentru alte activitati, inclusiv 
concerte, acolo sunt si terenuri de tenis, sunt si de mini fotbal. Nu stiu daca stiti 
doamna consilier si ceilalti colegi, ca sunt peste 200 de copii care sunt dusi de 
copii sa-si desfasoare activitati sportive si cred ca Consiliul local si Consiliul 
judetean nu mai poate sta indiferent se de asta am venit cu 3 variante, pentru ca 
au 3 posibilitati. Sa intre in insolventa, dar nu stiu daca intra in conformitate cu 
Regualamentul Ligii in care Consiliul judetean si Consiliul local sa nu mai dea bani, 
nu neaparat persona, ci sa preia patrimonial pana la urma sa-l protejam pentru 
activitati culturale si sportive si sigur cealalta sansa ar fi sa se gaseasca un 
investitor strain, dar deocamdata nu va fi, probabil daca il ia pe un pret de nimic. 
Din aceste considerente sustin pentru ca ar trebui sa avem cu totul alti ochi pentru 
ca este vorba in primul rand de o baza cu perspectiva si sunt situatii in care 
Consiliul judetean si Consiliul local cum sunt toate celelalte echipe din Divizia A, au 
devenit proprietatea Consiliului judetean si a Consiliului local. Sunt situatii in care 
s-a intervenit, de exemplu Consiliul Judetean Cluj l-au rugat pe domnul presedinte 
sa inceapa procedura de preluare pentru ca, Clujana a intrat aproape de faliment 
si Consiliul judetean a reusit sa o salveze. De asta sustin ca sa transformam intr-
un proiect de analiza si alternative in care pe durata a stiu eu 5 ani sa vedem in ce 
masura se poate angaja un credit sip e ce criteria, care sunt masurile tehnice prin 
care Consiliul local si Consiliul judetean sa nu stam indiferenti sis a ne uitam ca 
aceasta baza sportiva poate ajunge la un prêt de nimic dup ace s-au bagat de-a 
lungul anilor atatia bani. Sigur ca dupa ce preluam si vom fi gestionarii vom 
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impune si anumite aspecte legate de management, de performanta, de corectie si 
evident de a ne prezenta rapoarte dupa cum doriti, saptamanale, lunare si nasa 
mai departe. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Multumesc domnule consilier, stimati colegi. Maine sau poimaine domnule 

Urate ajunge cu posta speciala documentatia de care faceati vorbire, prin care 
Consiliul judetean Cluj a salvat Clujana. Daca vaq aduceti aminte cu cativa ani in 
urma Consiliul judetean s-a implicat in preluarea patrimoniului si a tot ce a fost 
acolo. Eu cred ca avem obligatia ca in calitate de alesi ai judetului sa gasim o 
solutie, o vom discuta la momentul oportun, eu impreuna cu alti colegi de-ai mei si 
cu oricare dintre dumneavoastra care vreti sa fiti prezenti. Vom avea saptamana 
viitoare o discutie cu oamenii de afacei din judet si pe aceasta tema daca sunt 
interesati sa se implice financiar in sprijinirea activitatii sportive a acestui club. 
Administratia municipala si a judetului din pacate nu isi pot permite luxul sa 
intretina o echipa in prima liga. Dar cred ca un effort pentru a salva baza materiala 
trebuie facut. Cunosc baza materiala in detaliu, am jucat fotbal in calitate de copil 
pe acolo, este o baza cocheta s-au investit multi bani, asa cum spunea si domnul 
Urate avem in derulare proiectul parcului municipal sic red ca acolo pe langa 
activitatile sportive de toate tipurile, cu antrenamente, cu folosirea pistei de 
atletism, cu ce mai este acolo, cu terenurile de tenis,cu terenurile2 concerte, pot fi 
organizate in baza unui protocol si a unui orar de functionare in acesta baza 
sportiva. Dupa discutia cre o vom avea cu oamenii de afaceri domnul Urate s-a 
angajt sa fca acest efor si ii multumesc, de acontinua impreuna cu cativa prieteni 
sa faca eforturile necesare, si sa vina in fata noastra si a Consiliului municipal cu 
propuneri concrete de ceea ce va trebui sa facem pentru salvarea acestei baze 
material extreme de importante. Sigur variant ideala va fi aceea de a gsi solutii sa 
facem performanta adica sa fim in prima liga, sa mai jucam si noi in cupele 
europene, dar dupa cum arata situatia financiara a oamneilor de afaceri, va spun 
ca eu nu intrevad un astfel de investitor care sa iba la dispozitie vreo 2 milioane de 
euro sa investeasca in fiecare an in fotbal, dar nu se stie niciodata de unde apare 
vreo surpriza. Va multumesc mult pentru modul cum s-a desfasurat sedinta 
noastra, va anunt ca dup ace ne vin documentele de la Guvern urmeaza sa avem 
o sedinta extraordinara pentru rectificarea de buget, o sa fiti anuntati din timp, si 
cu permisiunea dumneavostra tinand cont de experienta desfasurarii comisiilor 
dinaintea sedintei de consiliu va rog ca pentru urmatoarea sedinta de consiliu din 
ultima miercuri din luna asa cum am stabilit sa facem cu o saptamana inainte 
sedintele de comisii ca sa putem da timpul necesar staff-ului tehnic sa faca in 
documentatii toate modificarile necesare si dumneavoastra sa aveti materialele 
amendate asa cum mi se pare correct. Vreau sa va mai anunt ca pe langa acest 
sistem de vot electronic, urmeaza sa facem o licitatie si pentru achizitionarea de 
aparatura pentru fiecare dintre dumneavoastra mai exact cate un laptop pentru 
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fiecare consilier judetean. Este o investitie care se amortizeaza foarte repede 
tinand cont de costurile cu hartia si tot ceea ce se intampla in momentul de fata si 
sigur as vrea sa va intreb daca ramanem cu ora de desfasurare a sedintei ordinare 
ora 15.oo sau doriti o alta ora? E bine ora 15.00. atunci avem 4 comisii si le facem 
in fiecare zi de la ora 15.oo ma gandesc, luni, marti, miercuri, joi in saptamana 
premergatoare. Bun la 14.30 este bine? Daca solicitaţi şi prezenţa executivului, nu-
şi propune fiecre ora, pentru ca trebuie să facem un program, mai şi lucrăm între 
timp. 

Vă doresc o după masă plăcută şi vă rog să lăsaţi cartelele în aparatele de 
vot. 

 
 
 
Declar şedinţa închisă. 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul process-verbal. 
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